
Protokół Nr 42/10

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 27 października  2010 r.

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenie godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 930

Posiedzenie  komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Bronisław
Jurec, który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  zgodnie  z  listą  obecności
stanowiącą  załącznik  do protokołu oraz  Wójt  Gminy Kazimierz  SzarŜanowicz  ,
Zastępca Wójta Jerzy Makowski , Skarbnik i Sekretarz Gminy .
Na  podstawie  listy  obecności  przewodniczący  komisji  stwierdził  quorum  przy
którym komisja mogła obradować i podejmować prawomocne  decyzje i opinie .
O  terminie  posiedzenia   członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie
otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 października  2010  
   roku 
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za 9 m-cy  2010 roku 
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 41/10 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie
bez odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane  pod  obrady
najbliŜszej sesji , komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania ,
uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niŜej : 
-projekt uchwały Nr XLII/336/10 w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do
celów wymiaru podatku rolnego 
Wójt Gminy przedstawił  uzasadnianie do projektu uchwały .
Radny Edward Lutyński  wyraził swój pogląd uwaŜając, Ŝe podatek rolny   jest za
duŜy .
Komisja dwoma głosami pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr XLII/337/10  w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości
Wójt Gminy – uzasadniając projekt uchwały m.in. poinformował , Ŝe niektóre
stawki proponowane na rok 2011  wzrosły w stosunku do stawek obowiązujących
w roku 2010 o 2.6 % , pozostałe  stawki to górne granice stawek ogłoszonych
przez Ministra Finansów  na 2011 rok - wójt przedstawił stawki podatku
zaproponowane w projekcie uchwały .  
Radny Edward Lutyński odnosząc się do tego projektu uchwały m.in. powiedział ,
Ŝe ten wzrost o 2,6 % nie wzbogaci gminy i uwaŜa, Ŝe nie powinno się podnosić 
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stawek podatku  , ale  pozostawić je  na poziomie roku  2010 r., czyli nie
podejmować uchwały .
Jednocześnie radny poprosił o wyjaśnienie,  czy jeśli rada nie podejmie  uchwały
to czy wtedy będą obowiązywać stawki z roku ubiegłego .
JeŜeli rada nie podejmie uchwały ,czy wtedy   będą obowiązywać stawki  z roku
ubiegłego – poprosił  radny o wyjaśnienie .
Skarbnik gminy wyjaśniła , Ŝe w przypadku podatku rolnego byłaby to cena
maksymalna podana  przez GUS , a w podatku od nieruchomości obowiązywały
by stawki roku ubiegłego .
Propozycja radnego nie została poparta  przez pozostałych  członków komisji , a
tym samym projekt uchwały pozytywnie zaopiniowany .

-projekt  uchwały Nr XLII/338/10  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków
transportowych
Wójt przedstawił  uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
Radny Edward Lutyński powiedział , Ŝe podobnie jak do poprzednich projektów
uchwał, jest za tym ,aby nie podnosić stawek podatku .
Pozostali członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali w/w  projekt uchwały . 
-projekt  uchwały  Nr  XLII/339/10  w  sprawie  określenia  trybu  postępowania  o
udzielenie dotacji  podmiotom niezaliczonym do sektora finansów publicznych ,
sposobu jej rozliczenia oraz kontroli  wykonywania zleconego zadania 
Sekretarz Gminy omówiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt  uchwały Nr XLII/340/10  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy
gminy  Stargard  Szczeciński  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
prowadzącymi działalność poŜytku  publicznego w 2011 r. „ 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt  uchwały  Nr  XLII/341/10  w  sprawie  zmiany  Uchwał  dotyczących
zatwierdzenia „ Planu Odnowy  Miejscowości Skalin „ gmina Stargard Szczeciński-
komisja   pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały , 
-  projekt   uchwały  Nr  XLII/342/10   w  sprawie  zmiany uchwały  dotyczącej
uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest wraz z
inwentaryzacją  na  terenie  gminy  Stargard  Szczeciński  „-  komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały,  
-projekt  uchwały Nr XLII/343/10  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont
 zabytku 
Radny Edward  Lutyński  –   m.in.  powiedział  ,Ŝe  podobny wniosek  jaki  został
złoŜony przez Pęzino na remont kościoła ,  złoŜył równieŜ   Małkocin  i otrzymał
odpowiedź ,Ŝe wniosek został złoŜony  po terminie . Wniosek  Pęzina  jak zauwaŜył
radny -został  złoŜony 27 października 2009 roku , a powinien być złoŜony do 30
września 2009 r.  zgodnie z obowiązującą  uchwałą  określającą  termin złoŜenia ,
wszystkie wnioski powinny być traktowane jednakowo . 
Kierownik Referatu Planowania Pani Mirosława Antczak przedstawiła dokładnie i
odczytała pisma dotyczące wniosku  złoŜonego przez Małkocin w dniu 26.01.2010
roku, udzielonej odpowiedzi i ponownego złoŜenia wniosku przez Parafię Małkocin
oraz wniosku  złoŜonego przez Parafię Rzymskokatolicką pw. Wniebowzięcia NMP
w Pęzinie o dotację na sfinansowanie  zakupu materiałów niezbędnych do wymiany
stropów . 
Sekretarz  dodatkowo  wyjaśniła  ,Ŝe  zgodnie  z  zasadami  udzielania  dotacji
określonych uchwałą rady jest zapis , Ŝe w sytuacjach awaryjnych moŜna udzielić
dotacji, odstępując od terminu .
Radny Edward Lutyński – zapytał się czy do projektu  budŜetu na rok 2011 , będzie
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uwzględniony wniosek złoŜony przez Małkocin .
Wójt  Gminy  odpowiedział  ,Ŝe  nie  trzeba  składać  nowego   wniosku  ,  będzie
uwzględniony wniosek juŜ złoŜony  .
- projekt uchwały Nr XLII/344/10  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz
zmiany limitów wydatków  na wieloletnie programy inwestycyjne
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy .
 Komisja pozytywnie  zaopiniowała w /w  projekt uchwały .
-projekt   uchwały  Nr  XLII/345/10  w  sprawie  określenia  szczegółowego  trybu
udzielania i  rozliczania dotacji  dla  niepublicznych innych niŜ  przedszkola form
wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Stargard Szczeciński
– komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.4
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do informacji z wykonania
budŜetu  gminy  za okres  od  dnia  1  stycznia  do  końca  kwartału  III  roku  2010,
korzystając z obecności Pani Skarbnik . 
Radni uwag i pytań do informacji  nie zgłosili i przyjęli opinię jak niŜej : 
Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  27.10.2010  r.  przyjęła  bez  uwag
informację  z  wykonania  budŜetu  gminy za okres  od  dnia  1  stycznia  do  końca
kwartału III roku 2010 i pozytywnie ją zaopiniowała .
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Ad.5 i 6 
Przewodniczący Komisji   Bronisław Jurec  wobec  wyczerpania  porządku  obrad
podziękował  wszystkim  za  udział  w  posiedzeniu  komisji  i  za  współpracę  w
kończącej się kadencji rady ,  zamykając posiedzenie komisji . 

Protokołowała :                                                                   Przewodniczący Komisji 
Z . Stoczkowska                                                                        Bronisław Jurec 
Data sporządzenia :                                                              
27.10.2010 r. 


